
Město Kutná Hora 
Zápis z 1. zasedání OsV Kaňk v roce 2023 

konaného dne 8.2.2023   v 18:00 hod. v „Mozaika“ Kaňk, U Panské jámy č.p. 243 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Přítomni: Ing. Max Kubát, Mgr. Jana Červená, Bc. Michal Hubrt, Bc. Jan Čermák, Adam Vančo, Eva 
Dušková 
Nepřítomni – omluveni:  Jana Benešová 
        -  neomluveni:  - 
Hosté:  - 
Člen RM, ZM: 
Prezenční listina tvoří přílohu č. 1 „Zápisu“ 
 

Program jednání:                
                                                 (tvoří přílohu č. 2 „Zápisu“) 
1) Jednání zahájil Ing. Max Kubát přivítáním přítomných. Po kontrole účasti konstatoval, že je 
přítomno šest členů  a OsV je usnášeníschopný. 
2) Jako zapisovatel byl určen ing. Max Kubát, ověřovatelkou zápisu paní Mgr. Jana Červená 
3) Ing. Kubát seznámil členy OsV s návrhem programu jednání. Program jednání byl doplněn o 
připomínky přítomných členů a schválen  všemi přítomnými členy OsV. 
 
4) Podněty na projednání v RM, ZM 
OsV nemá žádné podněty k projednání v RM, ZM. 
 
5) Podněty s žádostí o řešení odbory MěÚ 
5.1.) Kamenná zeď a vzrostlý strom u budovy bývalé radnice 
Prosíme OSM o sdělení, s jakým výsledkem byl prověřen podnět OsV ze dne 19.9.2022 týkající se 
a) stavu kamenné zdi u budovy bývalé radnice směrem do ulice Za Poštou (vydrolené spáry, místy 
vypadané kameny, nebezpečí zřícení některých částí). 
b) vzrostlého stromu u zadní části budovy bývalé radnice, viditelný z ulice U Radnice od bývalé vodní 
plochy. Strom roste těsně u budovy a dosahuje výškově až ke střeše. Domníváme se, že dochází k 
zastínění oken a poškozování fasády. 
OSM přijetí podnětů potvrdil s tím, že stav prověří a bude OsV informovat, dosud bez odpovědi. Ve 
41. týdnu r. 2022 byla zeď ohraničena výstražnou páskou. 
 
5.2.) Rekonstrukce komunikací Ke Gruntě a Vavřinecká 
Prosíme OI o sdělení 
- byla firmou ARTENDR odevzdána projektová dokumentace ve stupni DSP? 
- byla tato dokumentace schválena a bylo požádáno o stavební povolení, příp. zda je SP vydáno? 
- je v DSP zahrnut i návrh dešťové kanalizace? K této otázce uvádíme, že dne 23.3.2022 byl podepsán 
dodatek č. 1 smlouvy s firmou ARTENDR, ve kterém měl být rozšířen předmět plnění o návrh 
dešťové kanalizace, tím prodloužen termín plnění o 1 měsíc (do 23.4.2022) a cena zvýšena o 46 tis. 
Kč bez DPH. 
Dodatek č. 1 byl uzavřen na základě usnesení RM č. R/237/22, které bylo přijato v den podepsání 
dodatku č. 1 a zároveň v den, kdy měla být DSP odevzdána. Dle důvodové zprávy k tomuto usnesení 
byl návrh dešťové kanalizace výslovný požadavek OsV Kaňk. Dodatek č. 1 však obsahuje pouze 
prodloužení termínu plnění a zvýšení ceny, ne však rozšíření předmětu plnění o návrh dešťové 
kanalizace. 
 
5.3.) Rekonstrukce komunikací Kaňk 1. etapa (ulice „pod kostelem“) 
Prosíme OI o sdělení zda 
- je uvažováno s vypracováním DPS na nedokončené úseky? 
Dle dřívějších informací je na nedokončené úseky zpracována DSP a SP je vydáno. Rekonstrukce 



není provedena v ulicích Nad Baštou, K Úvozu, Libenická k odbočce do ulice Důlní a spojka pod 
kostelem mezi ulicemi Libenická a U Panské jámy. Na zpracování DPS těchto komunikací bylo 
přijato usnesení RM č. 479/20, bod b) z 15.7.2020, termín splnění do 31.12.2020. Usnesení RM č. 
479/20 z 15.7.2020 bylo v bodě b) zrušeno usnesením RM 237/21 ze dne 7.4.2021. Se zrušením 
usnesení RM 479/20 vyslovil OsV nesouhlas a vzniklou situaci rozporoval písemně 12.8.2021. Dosud 
bez odpovědi. 
 
5.4.) Veřejné osvětlení k fotbalovému hřišti 
Dotaz na OI: Je uvažováno s realizací v letošním roce? 
Dle informací má být do 28.2.2023 vypracována DPS. Předpokládáme, že SP je vydáno 
 
5.5.) Obnovení vodní plochy (rybníčku) na pozemku p.č. 240, k.ú. Kaňk 
Na poradě vedení města dne 21.9.2022 bylo usnesením PV/22/37/13 uloženo Technickému oddělení 
Odboru správy majetku dohledat materiály pro přípravu finanční náročnosti obnovení vodní plochy 
na Kaňku. 
Prosíme o informaci, v jaké fázi je plnění výše uvedeného usnesení. 
 
5.6.) Žádost o odstranění (přemístění) 2 ks kontejnerů na sklo 
Opakovaná žádost na TO – Ing. Hladíkovou. 
Jedná se o dva kontejnery na sklo umístěné v ulici Vavřinecká poblíž č.p. 332. Kontejnery byly na 
toto místo umístěny v polovině listopadu 2022 bez předchozí konzultace s místními občany. Dle 
informací se jedná o dočasné umístění, než bude připraveno stálé stanoviště v Kutné Hoře. 
Důvodem žádosti je výměna vodovodního řadu v ulici Vavřinecká, která bude v dohledné době 
prováděna v těsné blízkosti uvedených kontejnerů a vzhledem k nedostatku místa budou kontejnery 
překážet při provádění prací. Dalším důvodem je, že umístění kontejnerů pouze na jeden druh odpadu 
je nesystémové, kontejnery jsou využívány minimálně a občané si na jejich umístění stěžují. 
OsV doporučuje kontejnery umístit dočasně na některé již stávající stanoviště, než bude připraveno 
stanoviště trvalé. 
 
6) Podněty s žádostí o projednání vedením města 
OsV nemá žádný podnět k projednání vedením města. 
 
Bod č. 6 jednání byl ukončen  v 19 hod. a bylo pokračováno diskuzí nad informacemi – viz bod 7) 
programu. 
 
Zapsal:    Ing. Max Kubát       
         
Ověřovatelka: Mgr. Jana Červená       9.2.2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


